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Vprašanje in odgovor zarad živinskih potnih 
listov. 

Vredništvo je prejelo iz Golica sledeče pismo : 
„Na živinskih potnih listih je spodej zapisano, „da 

je zgoraj popisana živina pri odgonji od tod zdrava 
bila, in da ni tukaj in ne v okolici kuge med rogato 
živino, se potrjuje." 

Ker župan le takrat more potrditi , da je živina 
zdrava bila, ako jo sam ogleda ali pa , da mu zanes
ljiv človek pove, da je živino ogledal in zdravo najdel, 
zato je do zdaj župan sam živino ogledoval, ali pa, ker 
je nekatera živina čez 2 uri od njega oddaljena, zahteval 
je zanesljivo pričo in potem v eno kolono zapisal „N. 
N. i z . . . hiš. št. . . je živino ogledal in pr iča , da j e 
zdrava." 

Ž a n d a r m i pa pravijo: „Tega ni potreba, da bi 
se živina ogledovala." 

Naj si. „Novice" blagovolijo povedati, k d o ima 
prav. M a r t i n V o z e l , župan. 

Odgovor vrednistva. V a š a je prava, ne pa žandar-
jeva, kajti, kdor hoče kaj spričevati, mora to ali sam 
videti, ali pa popolnoma se zanašati na onega, kdor 
mu velja za pričo. Nič videti, a vendar pričati, bila bi 
gola sleparija. Mi b i , če bi mogoče bilo, od potnih 
listov se več zahtevali, namreč to, da j ih delajo le iz
vedeni zdravniki. Ker pa to ni , in ker se zdravstveni 
potni listi spisujejo , prav po žandarjevi misli, brez 
ogleda živine, zato ni čuda , da veljavni možje trdijo, 
da navadni živinski potni listi nimajo nobene vrednosti 
in da bi celo nič na škodo ne bilo, ako se taki po žan-
darjevih mislih narejeni listi popolnoma odpravijo. 


